

ISSN 0255-5905



BULLETIN OF
TAICHUNG DISTRICT AGRICULTURAL
RESEARCH AND EXTENSION STATION

No. 158

March 2023

行政院農業委員會臺中區農業改良場



第158期

中華民國 112 年 03 月

CONTENTS

- The Accounting Counseling Needs of Young Vegetable Farmers in Central Taiwan.....Ben-Yuan Tsai and Kang-Chi Tseng... 1
- Breeding Heat Tolerant and Thick Reticulated Melon New Variety ‘Taichung No. 2’.....Chang-Sheng Chien and Cheng-Hung Hsiao...15
- Butterfly and Bird Resources and Fluctuation in the Field of Taichung District Agricultural and Extension Station.....Chung-Ta Liao...39
- Design and Development of the Plant Potting Machine with Moss Feeding DeviceTung-Lin Li, Chin-Yuan Chang and Yu-Chen Hung...59
- Study of the Introduce and Use of Digital Tools for Small, Medium, and Micro-Sized Agricultural Enterprises.....Ssu-Ting Chen, Chien-Ming Wu and Yu-Chi Lee...75
- Characteristics and Fungicides Sensitivity of *Fusarium incanatum-equiseti* Species Complex which Causing Muskmelon Fruit Rot Disease in Taiwan.....Yu-Fang Huang, Chao-Jen Wang and Hui-Ru Pan...93

研究彙報第一五八期

- 中部地區蔬菜產業青年農民記帳輔導需求之研析.....蔡本原、曾康綺... 1
- 耐熱、粗網紋甜瓜新品種‘台中2號’育成.....錢昌聖、蕭政弘...15
- 臺中區農業改良場場區蝶類與鳥類之資源及動態研究.....廖君達...39
- 蝴蝶蘭裝盆機之介質進料裝置設計開發.....李東霖、張金元、洪榆宸...59
- 農業中小微型業者導入數位工具使用之探討.....陳思婷、吳建銘、李昱錡...75
- 洋香瓜果腐病菌之特性與其對藥劑之感受性.....黃于芳、王照仁、潘蕙如...93

目 次

TAICHUNG DISTRICT AGRICULTURAL RESEARCH AND
EXTENSION STATION

Tatsuen Hsiang, Changhua, Taiwan, Republic of China



ISSN: 0255-5905
GPN: 2006500018
定價：新臺幣100元

中華民國二二二年三月

行政院農業委員會臺中區農業改良場 編印
彰化縣 大村鄉